李偉民律師事務所 MAURICE WM LEE SOLICITORS

商業電台合作法律教育節目 "法律師兄百寶袋"

"Lawyer Maurice Kit Bag"

a public legal education project in collaboration with Hong Kong Commercial Radio

- 本律師事務所高興和香港商業台電携手合作,為推動香港普及法律教育獻出棉力,從:
 - 1. 2011年10月3日星期一開始
 - 2. 每逢星期一至星期六
 - 3. 上午約 8 時中午約 4 時晚上約 7 時
 - 4. 雷霆 881 商業一台

本所負責一個法律節目,節目名稱為**《法律師兄百寶袋》**,每次播出時間約為一分鐘,一天三次,一星期六天,我們的律師/見習律師包括李偉民、趙國賢、吳杏漳、姚鴻超、李駿德、林銘樂作為節目主持人,會以嚴謹的專業水平,親切輕鬆的手法,為香港市民烹調出深入淺出、雅俗共賞的法律節目,希望各方朋友收聽支持,如有賜教,隨時傳真至本所 (852) 2537 5811,銘謝!

如要收聽節目,也可以進入本所網站 <u>www.wmleehk.com</u>,互聯去商業電台網站 <u>http://www.881903.com/Page/ZH-TW/Pro881 2041.aspx</u>

李偉民律師事務所啟

- Pleased to announce that with the collaborative partnering from Hong Kong Commercial Radio, our law firm will present a daily legal program with a view to promoting public legal education in Hong Kong.
 - 1. Commencing on 3rd October 2011, Monday
 - 2. From Monday to Saturday
 - 3. Morning about 8a.m. Afternoon about 4p.m. Evening about 7p.m.
 - 4. Commercial Radio 1 (FM 88.1-89.5)

The title of the program is "Lawyer Maurice Kit Bag". Our legal professionals including Maurice Lee, Wellington Chao, Gladys Ng, Margaret Yiu, Adam Li and Lam Ming Lok will share legal knowledge, news and court decisions with the audience. 3 times a day and 6 days a week, we, as your lawyer friends, will be around you on the air and enlighten, if not energise, the people in Hong Kong with an edu-legal program which provides a cheerful and exuberant mix of learning, un-learning and re-learning.

Apart from expressing our thankful appreciation of the co-operation of Hong Kong Commercial Radio, we welcome you to let us know your comment after listening to the radio program. Press the buttons and fax to us at (852) 2537 5811.

You could visit our web at www.wmleehk.com which is hyperlinked to Commercial Radio http://www.881903.com/Page/ZH-TW/Pro881 2041.aspx

Nothing shall constitute legal advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website:
www.wmleehk.com)
No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities
Copyright © 2011 Maurice WM Lee Solicitors
本文所載的內容均不構成李偉民律師事務所(Tel: (852) 2537 5833) (website: www.wmleehk.com)的法律意見 未經我們事先書面同意,任何人不得使用上述內容 本所不承擔有關責任
© 2011 李偉民律師事務所版權所有